




## Toxic and Hazardous Substances or Elements Table

Part Name	Toxic and Hazardous Substances or Elements					
	Lead (Pb)	Mercury (Hg)	Cadmium (Cd)	Hexavalent Chromium (Cr(VI))	Polybrominated biphenyl (PBB)	Polybrominated diphenylether (PBDE)
Storage controller	×	○	○	○	○	○
Chassis (cabinets)	×	○	○	○	○	○
Power supplies	×	○	○	○	○	○
Storage shelves	×	○	○	○	○	○
Storage devices	×	○	○	○	○	○
Power distribution units	×	○	○	○	○	○
Disk drives	×	○	○	○	○	○
Mechanical assemblies	×	○	○	○	○	○
External covers (bezels)	○	○	○	○	○	○
Circuit cards	×	○	○	○	○	○
Air moving devices	×	○	○	○	○	○
Memory modules 	×	○	○	○	○	○
Display panels	×	○	○	○	○	○
Optical modules 	×	○	○	○	○	○
Optical cables	○	○	○	○	○	○
Cable assemblies	×	○	○	○	○	○
Line cords	×	○	○	○	○	○
Batteries 	○	○	○	○	○	○
Battery packs	×	○	○	○	○	○

This table is prepared in accordance with the provisions of SJ/T 11364.  
 ○: Indicates that said hazardous substance contained in all of the homogeneous materials for this part is below the limit requirement of GB/T 26572.  
 ×: Indicates that said hazardous substance contained in at least one of the homogeneous materials for this part is above the limit requirement of GB/T 26572.



### Environmental Protection Use Period (EPUP) Disclaimer:

The number provided as the EPUP is provided solely to comply with applicable laws of the People's Republic of China. It does not create any warranties or liabilities on behalf of the manufacturer to customers. The EPUP assumes that the product will be used under normal conditions in accordance with the product operating manual. Certain assemblies inside this product (for example, assemblies that contain a battery) may have an EPUP which is lower than the EPUP on this product.



210-03524+E0

有毒有害物□或元素表

部件名称	有毒有害物质或元素					
	铅 (Pb)	汞 (Hg)	镉 (Cd)	六价铬 (Cr(VI))	多溴联苯 (PBB)	多溴二苯醚 (PBDE)
存储控制器	×	○	○	○	○	○
盘盒 (机柜)	×	○	○	○	○	○
电源	×	○	○	○	○	○
存储架	×	○	○	○	○	○
储存设备	×	○	○	○	○	○
配电单元	×	○	○	○	○	○
磁盘驱动	×	○	○	○	○	○
机械配件	×	○	○	○	○	○
外盖 (面板)	○	○	○	○	○	○
电路板	×	○	○	○	○	○
通风设备	×	○	○	○	○	○
内存模块 	×	○	○	○	○	○
处理模块	×	⊖	⊖	⊖	⊖	⊖
显示面板	×	○	○	○	○	○
光模块 	×	○	○	○	○	○
光缆	○	○	○	○	○	○
缆线配件	×	○	○	○	○	○
电源软线	×	○	○	○	○	○
电池 	○	○	○	○	○	○
电池盒	×	○	○	○	○	○

本表格依据 SJ/T 11364 的规定编制。

○: 表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在 GB/T 26572 规定的限量要求以下。

×: 表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出 GB/T 26572 规定的限量要求。

环保使用期限(EPUP) 免责: 环保使用期限提供的数字仅为遵守适用的中华人民共和国法律。其不代表生产者对消费者作出任何的保证或承担任何责任。环保使用期限假定产品将在正常条件下根据产品操作手册使用。该产品内部的特定配件 (例如, 包含电池的配件) 的环保使用期限可能短于该产品的环保使用期限。

限用物質含有情況標示聲明書

Declaration of the Presence Condition of the Restricted Substances Marking

設備名稱：企业数据存储设备 . . . . . 型號 ( 型式 ) :  
Equipment name: Enterprise Data Storage Equipment Type designation (Type):

單元 Unit	限用物質及其化學符號 (Restricted substances and its chemical symbols)					
	鉛 (Pb)	汞 (Hg)	鎘 (Cd)	六价铬 (Cr(VI))	多溴联苯 (PBB)	多溴二苯醚 (PBDE)
存储控制器 Storage controller	—	○	○	○	○	○
盘盒 (机柜) Chassis (cabinets)	—	○	○	○	○	○
电源 Power supplies	—	○	○	○	○	○
存储架 Storage shelves	—	○	○	○	○	○
储存设备 Storage devices	—	○	○	○	○	○
配电单元 Power distribution units	—	○	○	○	○	○
磁盘驱动 Disk drives	—	○	○	○	○	○
机械配件 Mechanical assemblies	—	○	○	○	○	○
外盖 (面板) External covers (bezels)	—	○	○	○	○	○
电路板 Circuit cards	—	○	○	○	○	○
通风设备 Air moving devices	—	○	○	○	○	○
内存模块 Memory modules	—	○	○	○	○	○
显示面板 Display panels	—	○	○	○	○	○
光模块 Optical modules	—	○	○	○	○	○
光缆 Optical cables	○	○	○	○	○	○
缆线配件 Cable assemblies	—	○	○	○	○	○
电源软线 Line cords	—	○	○	○	○	○
电池 Batteries	○	○	○	○	○	○
电池盒 Battery packs	—	○	○	○	○	○

備考1. “超出0.1 wt %” 及 “超出0.01 wt %” 係指限用物質之百分比含量超出百分比含量基準值。

Note 1 : “Exceeding 0.1 wt %” and “exceeding 0.01 wt %” indicate that the percentage content of the restricted substance exceeds the reference percentage value of presence condition.

備考2. “○” 係指該項限用物質之百分比含量未超出百分比含量基準值。

Note 2 : “○” indicates that the percentage content of the restricted substance does not exceed the percentage of reference value of presence.

備考3. “—” 係指該項限用物質為排除項目。

Note 3 : The “—” indicates that the restricted substance corresponds to the exemption.

茲切結保證所提供之商品限用物質含有情況標示內容係經執行測試作業或採適當之品質管理措施，並備置前述相關文件，確認正確無誤後提供貴局。並同意配合貴局執行後市場管理作業所需，依商品檢驗法第49條之規定，於限期28個工作天內提供相關證明文件以供審查。

I hereby ensure that “the presence conditions of the restricted substance” provided above have been proved by testing or appropriate quality control measures, and make sure the relevant documents provided are correct and ready. Also, I agree to cooperate with BSMI, as the Article 49 of the Commodity Inspection Act stipulates, to provide the relevant documents, if needed, for verification within 28 working days when BSMI carries out the market surveillance activities.